
Beste Griffie,

nav de bekendmaking mbt bovenstaand onderwerp in ‘Groot Rijswijk’, dd 3/9 stuur ik u hierbij mijn 
input. Gelet op de datum hoop ik dat deze informatie toch nog meegenomen kan worden.

Een opvallend (positief) punt in de bijbehorende stukken vond ik dat er gekozen wordt voor een 
aanpak die (o.a.) past bij de inwoners. 
Omdat niet iedere inwoner hetzelfde is betekent dit in mijn ogen dat we t.z.t. een keuze kunnen 
maken uit een aantal energiebronnen. Kijkend naar de huidige ontwikkelingen mbt warmtenetten in 
bijv. Amsterdam (Sluisbuurt/Bijlmer) heeft dit grote voordelen; inwoners gaan soepeler mee in de 
plannen en gemeenten zijn minder tijd/energie kwijt aan lobby/rechtzaken. Het resultaat: een 
snellere transitie naar een schonere energievoorziening. 
Lang verhaal kort: leg straks niet 1 oplossing op aan ons als inwoner. 
Alvast bedankt en succes met dit lastige onderwerp.

Mvg,


